
Protokół nr XLV/2010 
XLV sesji Rady Powiatu w Giżycku 

w dniu: 29 września 2010 r. 
BR.0041-8/10  
XLV  Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzył o godz. 15.00 Przewodniczący Rady Powiatu 
Lech Mrozinkiewicz, który oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Przewodniczący Rady Powiatu powitał osoby obecne na sesji. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni:  Rajmund Drużba oraz Lidia Należyty. 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych o uwagi dotyczące protokołu 
XLIV sesji z posiedzeń  z dnia 15 lipca i 26 sierpnia 2010 r. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie w/w protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
W wyniku głosowania protokół XLIV sesji z dnia 15 lipca i 26 sierpnia 2010 r. został przyjęty.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek sesji:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XLIV sesji z dnia 15 lipca i 26 sierpnia 2010 r.   
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu  w Giżycku z dnia 1 września 2010 r.  

w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych przez radnych za 2009 rok. 
7. Informacja Starosty Giżyckiego z dnia 10 września 2010 r. w sprawie złożonych  

oświadczeń majątkowych członków zarządu, skarbnika powiatu, sekretarza powiatu, 
kierowników powiatowych jednostek organizacyjnych i osób wydających decyzje 
administracyjne za 2009 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/236/2010 Rady Powiatu  
w Giżycku z dnia 25 lutego 2010 r. w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2010 r.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miłki w ramach Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – edycja 2011. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Wydminy w ramach Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – edycja 2011. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia poprzez  likwidację zakładu budżetowego  
i utworzenia jednostki budżetowej Centrum Kształcenia Ustawicznego, Praktycznego 
i Doskonalenia Nauczycieli w Giżycku. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia poprzez  likwidację zakładu budżetowego  
i utworzenia jednostki budżetowej Międzyszkolnej Bazy Sportów Wodnych w Giżycku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2010. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Powiatu Giżyckiego za I półrocze 2010 r.   
15. Sprawy różne.  
16. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych o uwagi do porządku obrad. 
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Starosta W. Strażewicz, w imieniu Zarządu, zwrócił się do Rady z następującymi wnioskami:  
1) wprowadzenie do porządku obrad  po punkcie nr 10 porządku – punktu  10A: „Podjęcie 

uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Giżycko w ramach Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych – edycja 2011” – projekt został omówiony na wszystkich 
Komisjach, wynika stąd, że Gmina Giżycko zbyt późno zgłosiła się, a jutro mija termin 
składania wniosków do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. 

2) wprowadzenie do porządku obrad  po punkcie 14 porządku –punktu 14A: ,,Podjęcie 
uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego wyboru wariantów przebiegu drogi krajowej 
nr 16 na odcinku Mrągowo – Orzysz – Ełk oraz obwodnicy Orzysza w ciągu drogi 
krajowej nr 63” – proponowane warianty przebiegu drogi były do wglądu i zostały 
omówione na poszczególnych Komisjach. Opowiadamy się za najkorzystniejszym, 
z punktu naszego widzenia, wariantem przebiegu drogi. 

3) zdjęcie z porządku obrad pkt 11: ,,Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia poprzez 
likwidację zakładu budżetowego i utworzenia jednostki budżetowej Centrum Kształcenia 
Ustawicznego, Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli” – w ramach prac Komisji 
Spraw Społecznych, a konkretnie radnego Konarzewskiego, który znalazł liczne błędy 
w statucie CKU,PiDN, proponujemy wycofać projekt uchwały, aby go jeszcze raz 
przepracować. 

Innych uwag do porządku obrad nie wniesiono. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał pierwszy wniosek pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – jednogłośnie. 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał drugi wniosek pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – jednogłośnie. 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał trzeci wniosek pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – jednogłośnie. 
Porządek obrad został zmieniony zgodnie ze zgłoszonymi wnioskami. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do realizacji porządku obrad. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W Strażewicz powiedział: 

1. Realizację budowy ścieżki rowerowej przy drodze powiatowej Giżycko – Pierkunowo 
przekazaliśmy Zarządowi Dróg Powiatowych. 

2. Kwotą 1 tys. zł  wsparliśmy Fundację Ochrony Wielkich Jezior Mazurskich na zakup 
worków i rękawic na akcję ekologiczną „Sprzątanie świata”. 

3. Z końcem września kończy administrowanie naszym budynkiem przy ul.  Boh. 
Westerplatte TBS, który wypowiedział nam umowę. W wyniku konkursu wyłoniona 
została spółka z o.o. „Administrator”, która będzie zarządzać budynkiem od  
1 października. 

4. Dokonaliśmy zamiany działek będących na posesji Urzędu Skarbowego o pow. 30 m2 
oraz dwóch działek o pow. 200 m i 150 m na ul. Gdańskiej na rzecz Prokuratury na 
mieszkanie o pow. 48,5 m2 przy ul. Daszyńskiego, stanowiące własność Skarbu Państwa. 

5. Wyraziliśmy zgodę na sprzedaż dwóch działek o pow. 70 m2 i 23 m2 przy Pl. 
Grunwaldzkim, które nabywca chce przeznaczyć na odbudowę werandy przed hotelem. 
Wartość działek została wyceniona na kwotę 14.300 zł . 

6. Odbyły się uroczystości 100 – lecia naszego szpitala wraz z wmurowaniem kamienia 
węgielnego pod budowę nowego SOR-u. W mojej ocenia były to bardzo dobrze 
przygotowane organizacyjnie uroczystości.  
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7. Uczestniczyłem w spotkaniu z podsekretarzem Stanu w Ministerstwie Spraw 
Zagranicznych na temat uproszczonego bezwizowego przekraczania granicy z Obwodem 
Kaliningradzkim. Porozumienie ze stroną rosyjską jest przygotowane oprócz załącznika 
określającego przebieg granicy stref objętych tym uprawnieniem. Strona rosyjska chce 
włączyć cały Obwód Kaliningradzki, a samorząd naszego województwa teren całego 
województwa. Jest to niezgodne z prawem europejskim, które dopuszcza tereny oddalone 
od granicy maksymalnie 50 km. 

8. Nasza jednostka Straży Pożarnej została wyposażona w nowy ciężki samochód bojowy. 
9. Odbyły się pierwsze gminno – powiatowe dożynki w Wilkasach. Niestety aura i być 

może z tego względu, że była to sobota sprawiły, że uczestników uroczystości nie było 
zbyt dużo. 

10. Odbyły się, bardzo ładnie zorganizowane, uroczystości 40 – lecia SOSW oraz nadanie 
sztandaru i imienia Jana Brzechwy. 

11. Pan  Krzysztof Paternoga złożył z dniem 30 listopada rezygnację z pełnienia funkcji 
dyrektora szpitala  ze względu na stan zdrowia. Czeka nas procedura wyłonienia nowego 
dyrektora. P. Paternoga przejął obowiązki dyrektorskie w lutym zeszłego roku po 
burzliwych wydarzeniach w szpitalu. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił radnych o pytania odnośnie przedstawionego  
Sprawozdania Zarządu. 
L. Mrozinkiewicz:  Starosta wspomniał, że dyrektor  szpitala złożył rezygnację z pełnienia 
funkcji, doszły mnie słuchy, że rezygnację złożyła również pani Anna Lachowicz-Wawrzyniak – 
zastępca dyrektora do spraw medycznych oraz, że szykowane jest referendum w szpitalu. Czy w 
tym temacie moglibyśmy usłyszeć więcej informacji?   
W. Strażewicz: faktem jest, że pani Lachowicz podjęła decyzję o rezygnacji z pełnionej funkcji, 
ale to nie jest żadne zaskoczenie. Poprzedni zastępca – pan doktor Baniewski zrezygnował z tej 
funkcji ze względu na specjalizację, którą prowadził. Wówczas pani Wawrzyniak zgodziła się 
przez ten okres pełnić funkcję zastępcy dyrektora. Ten czas się skończył. Trwają rozmowy i to 
stanowisko ponownie obejmie doktor Baniewski. Wiem, że dzisiaj miało się odbyć referendum 
strajkowe w szpitalu ogłoszone przez związki zawodowe, ale rezultaty, nie są mi znane. 
J. Dobrzyński: funkcjonowanie pani doktor Anny Lachowicz na stanowisku zastępcy dyrektora 
do spraw medycznych kończy się 30 września. Przygotowywana jest umowa i tę funkcję od 
1 października przejmie, na razie jako pełniący obowiązki, pan doktor Dariusz Baniewski. Druga 
sprawa to referendum, które przewidziane jest na dzień jutrzejszy. O wynikach nic nie możemy 
powiedzieć, bo się jeszcze nie rozpoczęło. Więcej może powiedzieć pani Kaczorowska, która jest 
przewodniczącą związku, które to referendum prowadzi. 
M. Kaczorowska: referendum, którego przedmiotem jest zorganizowanie strajku, jeżeli powyżej 
50% pracowników zatrudnionych na umowę o pracę opowie się za strajkiem. Strajk jest 
spowodowany tym, że drugi rok nie ma podwyżek wynagrodzenia. Wynik będzie znany o godz. 
20.00 i podany do publicznej wiadomości poprzez rozwieszenie protokołów wyników 
w poszczególnych oddziałach. O wyniku poinformuję również telefonicznie Starostę.  
J. Dobrzyński: pani Kaczorowska powiedziała, że nie ma podwyżek wynagrodzeń, co nie jest 
prawdą. Nie ma podwyżek wynagrodzenia dla grupy – dla wszystkich pracowników, że tak to 
nazwę. Natomiast poszczególne osoby w związku, np. z uzyskaniem wyższych specjalizacji, 
z tytułu zdobycia licencjata mają podwyżki do grupy, jak również były pewnego rodzaju wypłaty 
zgodnie z obowiązującym przepisem tzw. art. 59 a. Więc stwierdzenie, że nie było podwyżek 
wynagrodzenia jest fałszywe.  
L. Mrozinkiewicz:  czy referendum ma związek z tym, że dyrektorzy złożyli rezygnację 
z funkcji, czy było zapowiadane referendum i w związku z tym dyrektorzy złożyli rezygnację?  
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M. Kaczorowska: przygotowania do referendum rozpoczęły się od 1 września br. i dotyczą tylko 
jednej sprawy – podwyżek wynagrodzenia.  
W. Strażewicz: referendum nie ma żadnego związku z rezygnacją dyrektorów szpitala. 
Więcej pytań do Zarządu Powiatu nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
M. Kaczorowska: poproszono mnie, żebym zgłosiła wniosek o pomalowanie pasów „przejście 
dla pieszych” w obrębie ogródków działkowych przy ulicy 1-go Maja.  
Drugi wniosek, a raczej zapytanie, czy była możliwość ustanowienia czarnego punktu na drodze 
Bystry – Kąp, ponieważ dość często dochodzi tam do wypadków, ostatnio do śmiertelnego? Czy 
Policja mogłaby zrobić statystykę odnośnie liczby wypadków w tym rejonie w przeciągu danego 
roku? 
M. Drzazdżewski: wniosek pani Kaczorowskiej przekażemy do Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych.  
Innych wniosków nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu  w Giżycku z dnia 1 września 2010 r.  
w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych przez radnych za 2009 rok. 
L. Mrozinkiewicz  odczytał Informację Przewodniczącego Rady Powiatu  w Giżycku z dnia 
1 września 2010 roku w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych  przez radnych za 2009 rok 
– informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad. 7. Informacja Starosty Giżyckiego z dnia 10 września 2010 r. w sprawie złożonych  
oświadczeń majątkowych członków zarządu, skarbnika powiatu, sekretarza powiatu, 
kierowników powiatowych jednostek organizacyjnych i osób wydających decyzje 
administracyjne za 2009 rok. 
W. Strażewicz odczytał Informację Starosty Giżyckiego z dnia 10 września 2010 roku w sprawie 
złożonych oświadczeń majątkowych członków zarządu, skarbnika powiatu, sekretarza powiatu, 
kierowników powiatowych jednostek organizacyjnych i osób wydających decyzje 
administracyjne za 2009 rok – informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/236/2010 Rady Powiatu  
w Giżycku z dnia 25 lutego 2010 r. w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  w 2010 r.  
Wniosek Powiatowego Urzędu Pracy o przeznaczenie dodatkowych środków PFRON na 
realizację porozumienia z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w zakresie zorganizowania 
szkoleń dla osób niepełnosprawnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Pozytywna opinia Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych w Giżycku 
w sprawie zmian finansowych dotyczących środków przekazanych do realizacji zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr XLV/264/2010 w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/236/2010 Rady Powiatu 
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w Giżycku z dnia 25 lutego 2010 r. w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2010 r. została podjęta – stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miłki w ramach Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – edycja 2011. 
M. Drzażdżewski, w imieniu Zarządu, zwrócił się o wprowadzenie autopoprawki do projektu 
uchwały – w § 1 uchwały po słowach ,,ulicy Szkolnej” zmienić zapis: 
z ,,w ciągu jezdnym drogi powiatowej nr 1710” na ,,łączącej się z drogą powiatową nr 1710”. 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych o uwagi do projektu uchwały wraz 
z autopoprawką. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 
Wynik głosowania „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr XLV/265/2010 w sprawie współdziałania z Gminą Miłki w ramach Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – edycja 2011 została podjęta – stanowi załącznik 
nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Wydminy w ramach 
Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – edycja 2011. 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr XLV/266/2010 w sprawie współdziałania z Gminą Wydminy w ramach 
Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – edycja 2011 została podjęta – 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 10A. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Giżycko w ramach 
Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – edycja 2011. 
W. Strażewicz, w imieniu Zarządu zwrócił się o wprowadzenie autopoprawki do projektu 
uchwały – zmienić treść § 2:  
z ,,Ze środków budżetu Powiatu Giżyckiego na 2011 r. zostanie udzielona Gminie Giżycko pomoc 
finansowa w formie dotacji celowej w kwocie stanowiącej 5,1 % wartości realizowanego zadania 
o którym mowa w § 1, jednak nie większej niż 20.000 złotych” 
na ,,Ze środków budżetu Powiatu Giżyckiego na 2011 r. zostanie udzielona Gminie Giżycko 
pomoc finansowa w formie dotacji celowej w kwocie 20.000 złotych”. 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych o uwagi do projektu uchwały wraz 
z autopoprawką. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 
Wynik głosowania „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr XLV/267/2010 w sprawie współdziałania z Gminą Giżycko w ramach 
Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – edycja 2011 została podjęta – 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia poprzez  likwidację zakładu 
budżetowego  i utworzenia jednostki budżetowej Międzyszkolnej Bazy Sportów Wodnych  
w Giżycku. 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania „za” – 15 osób  – jednogłośnie. 
Uchwała XLV/268/2010 w sprawie przekształcenia poprzez  likwidację zakładu 
budżetowego  i utworzenia jednostki budżetowej Międzyszkolnej Bazy Sportów Wodnych 
w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2010. 
W. Strażewicz, w imieniu Zarządu,  zwrócił się o przyjęcie i wprowadzenie autopoprawki do 
projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2010.  
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje:  Edukacji, Kultury i Sportu oraz Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie opiniowały 
projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych o uwagi do projektu uchwały wraz 
z autopoprawką. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała XLV/269/2010 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2010 
została podjęta – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Powiatu Giżyckiego za I półrocze 2010 r.   
Przewodniczący Rady Powiatu  odczytał Uchwałę Nr RIO.VIII-0120-379/10 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 07 września 2010 r. 
w sprawie wydania pozytywnej opinii  o informacji z przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 
2010 r. – załącznik nr 13 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Powiatu  zwrócił się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz  Edukacji, Kultury i Sportu zapoznały się, ale nie opiniowały 
projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Powiatu   poddał projekt uchwały  pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób. 
Uchwała nr XLV/270/2010 w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Powiatu Giżyckiego za I półrocze 2010 r. została podjęta – stanowi załącznik nr 14 do 
protokołu. 
 
Ad. 14A. Podjęcie uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego wyboru wariantów przebiegu 
drogi krajowej nr 16 na odcinku Mr ągowo – Orzysz – Ełk oraz obwodnicy Orzysza w ciągu 
drogi krajowej nr 63. 
M. Drzażdżewski powiedział, że Pracownia Projektowo-Konsultingowa Dróg i Mostów na 
zlecenie Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad opracowuje studium docelowego 
przebiegu drogi krajowej nr 16. W związku z powyższym zwróciła się do nas o opinię dotyczącą 
przebiegu proponowanych wariantów drogi, których jest siedem. Z przedstawionych wariantów 
opowiadamy się za tymi, które mogłyby oddziaływać na większy obszar subregionu ełckiego, 
a szczególności naszego powiatu, węgorzewskiego oraz częściowo gołdapskiego. Wybrany 
przebieg ,,szesnastki” zapewni wysoką dostępność komunikacyjną powiatu giżyckiego, umożliwi 
rozwój inwestycyjny naszych gmin i w najmniejszym stopniu ingerować będzie w najbardziej 
cenne pod względem przyrodniczym obszary Krainy Wielkich Jezior Mazurskich. 
Pismo Pracowni Projektowo – Konsultingowej Dróg i Mostów stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu. 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Uchwała nr XLV/271/2010 w sprawie stanowiska dotyczącego wyboru wariantów przebiegu 
drogi krajowej nr 16 na odcinku Mr ągowo – Orzysz – Ełk oraz obwodnicy Orzysza w ciągu 
drogi krajowej nr 63 została podjęta – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
Ad. 15. Sprawy różne.  
Przewodniczący Rady Powiatu poinformował o następujących sprawach: 

1) W dniach 2 i 3 października 2010 r. w Giżycku odbędą się Międzynarodowe Koncerty 
Muzyki Cerkiewnej, 

2) Stowarzyszenie na Rzecz Chorych z Chorobą Nowotworową ,,PROMYK” zaprasza 
wszystkich radnych w dniu 09.10.2010 r. o godz. 17.00 do Giżyckiego Centrum Kultury 
na koncert charytatywny w ramach VII Kampanii Ogólnopolskiej ,,HOSPICJUM TO 
TEŻ ŻYCIE”.  

Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 16. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania tematyki sesji Przewodniczący Rady Powiatu o godz. 16.00 zamknął 
obrady. 
 
Protokołowała                                                                    Przewodniczący Rady Powiatu 
Agnieszka Jarocka                                                                   Lech Mrozinkiewicz  


